
Dotyczy: działań Urzędu Miasta Krakowa wobec problemu motorowerów

poruszających się po chodnikach oraz ścieżkach rowerowych

Szanowny Panie Prezydencie,

 

W Krakowie jak i innych miastach Polski zauważalna jest plaga motorowerów,

wykorzystywanych najczęściej przez dostawców działających dla różnego rodzaju

platform cyfrowych. Pojazdy te korzystają w sposób bezprawny z dróg rowerowych, a

jeszcze częściej z chodników, powodując zagrożenie dla pieszych i rowerzystów.

Prędkość jaką osiągają oraz wzrok skierowany na telefon z mapą, zamiast na drogę są

prostym przepisem na spowodowanie tragedii.

W związku z tym zwracam się z pytaniami:

Czy były podejmowane rozmowy ze Strażą Miejską i Policją oraz jak te jednostki

mają zamiar walczyć z ww. praktykami?

1.

Czy UMK prowadzi działania mające na celu wyeliminowanie tego typu pojazdów z

chodników i dróg rowerowych, a jeśli tak to jakie?

2.

Czy UMK zwracał się do władz centralnych, aby te podjęły rozmowy z właścicielami

platform zatrudniających kurierów poruszających się motorowerami na ww.

temat?

3.
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Z wyrazami szacunku,

Eliza Dydyńska-Czesak
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